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PROTOKÓŁ NR 35/09 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, odbytego w dniu 10 lipca 2009 r. 

w Starostwie Powiatowym w Łodzi, ul. Sienkiewicza 3. 

Zgodnie z listą obecności na posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska 
i Gospodarki przybyli radni: 

1. Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji, 
2. Pan Andrzej Małecki - Członek Komisji, 
3. Pani Wiesława Walczak - Członek Komisji, 
4. Pan Andrzej Opala - Członek Komisji, 
5. Pan Zdzisław Woźny - Członek komisji 

oraz zaproszeni goście: 

1. Pan Piotr Busiakiewicz - Starosta Łódzki Wschodni, 
2. Pan Marek Jarzębski - Wicestarosta Łódzki Wschodni 
3. Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu, 
4. Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału RGRiOŚ, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Pkt l. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Pan Jerzy 
Kabat otworzył posiedzenie Komisji, a następnie powitał przybyłych Członków Komisji 
oraz zaproszonych gości. Pan Przewodniczący stwierdził niezbędne do podejmowania decyzji 
quorum. 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie przedstawionego porządku obrad. Nie zgłoszono 
uwag, w wyniku głosowania porządek został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się 

następuj ąco: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska w Łodzi o stanie środowiska na obszarze Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego za 2008 rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 
w 2008 roku Strategii Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy 
Andrespol na realizację zadania pn. "Modernizacja dróg powiatowych" polegającego 
na przebudowie nawierzchni drogi powiatowej Nr 1130E (H. Sawickiej) o długości 
510 mb (odcinek od ulicy Tuszyńskiej do granic miasta). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/43S/2009 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 22 maja 2009r. w sprawie przyjęcia 
pomocy finansowej od Gminy Andrespol w 2009 roku. 
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7.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie inwestycji 
przez Gminę Andrespol i przyjęcia pomocy rzeczowej na realizację zadania 
pn. "Przebudowa odcinka drogi powiatowej Nr 2912E - ul. Brzezińskiej w gminie 
Andrespol". 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na majątek 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego środka trwałego od gminy Rzgów. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/420/2009 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 24 marca 2009 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej gminie Brójce w 2009 roku. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu 
Dąbrowskiego na usuwanie skutków powodzi. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLl452/2009 Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 19 czerwca 2009 r. w sprawie przyjęcia 
pomocy finansowej od gminy Nowosolna w 2009r. z przeznaczeniem na realizację 
zadania pn. "przebudowa drogi powiatowej nr 1151 E - w Wiączyniu Dolnym 
w gminie Nowosolna w powiecie łódzkim wschodnim na odcinku około 1.000m". 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2009 - 2013. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w Planie Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007 - 2015 przyjętego Uchwałą 

Nr 2471XXIV/2008 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. 
15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy 

Koluszki. 
16. Sprawy różne i wolne wnioski. 
17. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Pkt 2. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

Pkt 3. 

Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Łodzi o stanie środowiska na obszarze 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2008 rok, omówionego przez Pana Dariusza Łukowiaka 
- Naczelnika Wydziału RGRiOŚ, zgodnie ze sprawozdaniem stanowiącym załącznik nr 2 
do protokołu. 

Pkt 4. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Andrespol na realizację 
zadania pn. "Modernizacja dróg powiatowych" polegającego na przebudowie nawierzchni 
drogi powiatowej Nr 1130E (H. Sawickiej) o długości 510 mb (odcinek od ulicy Tuszyńskiej 
do granic miasta) omówił Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Realizacja zadania będzie kontynuowana 
przez gminę Andrespol, która przeznacza na ten cel środki finansowe w wysokości 150 tys zł. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 3 do protokołu). 

Pkt 5. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Andrespol na realizację 
zadania publicznego w 2009 r. omówił Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału 
Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Jest to uchwała porządkująca 
nazwę zadania. Podjęta była wcześniej przez Radę uchwałę. Przyjmuje się pomoc rzeczową 
w kwocie 20.000 zł na wykonanie dokumentacji. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 4 do protokołu). 

Pkt 6. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody a prowadzenie inwestycji przez Gminę 
Andrespol i przyjęcia pomocy rzeczowej na realizację zadania pn. "Przebudowa odcinka 
drogi powiatowej Nr 2912E - ul. Brzezińskiej w gminie Andrespol" został przedstawiony 
przez Pana Dariusza Łukowiaka- Naczelnika Wydziału Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. Kwota 180 tys. zł będzie pochodziła z budżetu gminy, która 
wnioskuje o udzielenie dotacji z budżetu powiatu w kwocie 30.000 zł. Realizacja będzie 
leżała po stronie gminy Andrespol. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 5 do protokołu). 

Pkt 7. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/435/2009 Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego z dnia 22 maja 2009r. w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy 
Andrespol w 2009 roku omówiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. 
Po rozstrzygnięciu procedury przetargowej oszacowano inwestycję na kwotę 194.800,00 zł. 
Stąd pomoc finansowa z budżetu gminy wyniesie 97.400 zł. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 6 do protokołu). 

Pkt 8. 

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Marka Jarzębskiego - Wicestarostę Łódzkiego 
Wschodniego. Obowiązek przedstawiania corocznie sprawozdania z realizacji strategii 
powiatu wynika z zapisów strategii. Przygotowane zostało na podstawie danych uzyskanych 
z jednostek i z gmin. Strategia była tworzona w oparciu o obietnice środków z unii 
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europej skiej. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 7 do protokołu). 

Pkt 9. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu. 
Z uwagi na budowę obiektu Centrum zapatrzenia Hurtowego Makro Cash and Carry 
na nieruchomości znajdującej się w rejonie ulic Rudzkiej i Łódzkiej w Rzgowie, powstała 
konieczność przebudowy układu komunikacyjnego związanego z funkcjonowaniem centrum. 
Zgodnie z przepisami przebudowa, remont, utrzymanie i ochrona dróg publicznych mogą być 
realizowane przy udziale środków rzeczowych i pieniężnych świadczonych przez osoby 
fizyczne i osoby prawne oraz jednostki organizacyjne nie posiadające osobowości prawnej. Z 
uwagi na fakt, iż potrzeba przebudowy układy komunikacyjnego wyszła od inwestora, to 
Makro zobowiązało się własnym kosztem i staraniem zrealizować przebudowę ul. Rudzkiej, 
za zgodą zarządcy drogi. Ponadto Makro zobowiązało się do nieodpłatnego przekazania 
Gminie Rzgów zrealizowanych inwestycji. Makro przekazało stosownymi protokołami 
zrealizowane inwestycje na drodze powiatowej i gminnej. Gmina Rzgów przekazuje 
zakończone zadanie na majątek Powiatu Łódzkiego Wschodniego dotyczące drogi 
powiatowej Nr 1195E - ul. Rudzkiej. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 8 do protokołu). 

Pkt 10. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu, 
która powiedziała, iż przedmiotowa uchwała zakładała współfinansowanie w 50% zakupu 
remontera drogowego. Po rozstrzygnięciu procedury przetargowej Gmina zdecydowała 
o zakupie remontera za kwotę 161.040,00 zł. W związku z tym ulega zmniejszeniu kwota 
pomocy finansowej do 80.000,00 zł. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 9 do protokołu). 

Pkt II. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu. 
Kwota pomocy finansowej dla Powiatu Dąbrowskiego na usuwanie skutków powodzi ma 
wynosić 20.000,00 zł. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 10 do protokołu). 
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Pkt 12. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu. 
Niniejszą uchałą proponuje się dokonanie zmian polegających na wprowadzeniu zapisu, iż 
przyjmuje się pomoc finansową w formie dotacji celowej od gminy Nowosolna w wysokości 
184.383,00 zł. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 11 do protokołu). 

Pkt 13. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu. 
Zmiany związane są w zakresie planowanego w WPI zadania inwestycyjnego pn. 
"Zwiększenie dostępności regionu poprzez przebudowę drogi powiatowej Nr 2912E i 
gminnych Nr 121230E, Nr 121249E". 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 12 do protokołu). 

Pkt 14. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu, 
która powiedziała, iż wiąże się to z omówionym powyżej projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 13 do protokołu). 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Pana Dariusza Łukowiaka- Naczelnika Wydziału 
Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Przedmiotową uchwałą dokonuje 
się zmiany nazwy zadania inwestycyjnego prowadzonego przez Gminę Koluszki. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 14 do protokołu). 

Pkt 16. 

Nie poruszono spraw różnych. 
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Pkt 17. 

Przewodniczący Komisji podziękował za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji. 

Protokołowała: D. Piekarek 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, 
Ochrony Środowisk~ IGospodarki 

cAf 
Jerzy Kabat 
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